
REFERAT AF LAURITTZEN VETERANERNES GENERALFORSAMLING AFHOLDT DEN 

12. 6. 2013 I FUGLSANGCENTRET I FREDERICIA. 

 

Tilstede var den samlede, valgte bestyrelse samt suppleant og revisor, i alt 7 mand plus 23 

medlemmer inklusiv damer. 

 

Generalforsamlingen startede med en præsentationsrunde af alle tilstedeværende – en rigtig 

spændende og god indledning. 

 

Derefter: 

 

Punkt 1. Valg af dirigent – valgt blev Hans Sønderborg og som referent Poul Erik Hansen. 

 

Punkt 2. Bestyrelsens beretning v/formand Finn OK Lassen. Formanden undskyldte, at der ikke  

 Var blevet afholdt træf/generalforsamling i 2012. Der blev forelagt den målsætning, at  

 foreningen gerne vil nå op på 100 medlemmer – p.t. er der 44 medlemmer. 

Nuværende medlemmer blev anmodet om at reklamere for Lauritzen Veteraner til 

andre tidligere Lauritzen søfarende. 

  

Punkt. 3. Aflægning af revideret regnskab. Regnskabet blev godkendt uden kommentarer. 

 

Punkt. 4. Fremlægning af budget. Budgettet blev godkendt. Økonomien er rimelig, hvilket nok

 mere eller mindre skyldes, at der er egenbetaling ved arrangementer. 

 

Punkt 5. Vedtagelse af Kontingent. Det blev vedtaget at kontingentet er på kr. 100,00 pr. 

medlem om året – dette beløb inkluderer også ægtefælle/partner, men berettiger kun 

til 1 stemme på generalforsamlingen. Såfremt et medlems ægtefælle/partner er 

tidligere Lauritzen søfarende og ønsker stemmeret må vedkommende også betale kr. 

100,00. 

 

Punkt 6. Forslag. Følgende vedtægtsændringer blev foreslået: 

 

§ 1. Tilføjelse til foreningens formålsparagraf: ”At skabe/opretholde kontakt 

til ikke mobile, tidligere Lauritzen søfarende, der er medlemmer af 

foreningen. 

 

§ 2. Ordene ”de af” samt ”administrerede” udelades/slettes. 

 

§ 3. Ændring af betegnelsen ”revisorer” til ”bilagskontrollanter”. 

 

§ 4. Foreningens regnskabsår ændres til ”kalenderåret”. 

 

§ 5. stk. 2: Generalforsamlingen afholdes hvert år, senest i 4. kvartal – 

ændres til: ”Datoen for næste generalforsamling/træf fastsættes på 

generalforsamlingen”. 

 Der var dog enighed om, at det er bestyrelsens beslutning, dog helst i 

perioden juni – juli – august – september. 

 Angående placering af arrangementet, var der enighed om det skal være 

et sted der ligger nogenlunde centralt for alle. Følgende steder var på 

tale: Storebæltcentret ved Nyborg samt Fuglsangcentret i Fredericia hvor 

dette arrangement afholdtes – det er et rigtig godt sted, hvor alt har været 

i orden, god forplejning, gode værelser og adgangsforhold som 

tilgodeser alle. 

 



Punkt 7. Valg af bestyrelsesmedlemmer, suppleanter og bilagskontrollanter. Ernst 

Lindahl fratrådte bestyrelsen, efter eget ønske, og i stedet blev Hans 

Sønderborg valgt som kasserer. Ernst Lindahl blev valgt som 

bilagskontrollant. 

 

Punkt 8. Eventuelt: 

 

 Forslag til valg af dato og afholdelse af næste arrangement. Dette blev 

behandlet under punkt 6. 

 

 Det blev foreslået at formanden skal oprette en hjemmeside for på den 

måde at markedsføre Lauritzen Veteranerne. 

 

 

 

De rettede vedtægter vil blive tilsendt alle pr. mail. 

 

Generalforsamlingen foregik i god ro og orden. 

 

 

 Senere var der festmiddag og hyggeaften hvor 34 deltog. Det var en 

rigtig god, sjov og hyggelig dag og aften . 

 

 TAK TIL ALLE! 

 

 

 

Ref.: Poul Erik Hansen, 13. 6. 2013.   


